
Referat  af generalforsamling i Henne golfklub onsdag den 24. november. 

 

1. Valg af dirigent  

Valgt blev Villy Christensen. 

2. Formandens  beretning . 

Under formandens beretning blev der opfordret til at klippe mere rough, og 

fastholde så gode greens som muligt da nogle mente at banen bliver målt dels 

på greens og det at kunne finde sin bold. Beplantning mellem hul 7 og 12 blev 

drøftet . Baneudvalget er nu gået i gang med at plante fyr og tynde ud i 

buskene. Det er så meningen at der skal stammes op når træerne er vokset 

op. Formanden for baneudvalget påtog sig ansvaret for at der var blevet 

plantet buske som ikke var meningen. 

3. Regnskabet  

Regnskabet blev taget til efterretning og kan ses på klubbens 

hjemmeside.www.hennegolfklub.dk 
4. Budget  

Budget blev godkendt hvilket betød at klubben afskaffer den rabat som 

ægtefæller og samboende har haft i årene siden klubbens start.  

 

5. Forslag fra bestyrelsen – Der var ingen forslag 

6. Forslag fra medlemmer – der var ingen forslag 

7. Valg af bestyrelse.  

På valg var Ole Kjær og Anni Larsen. Anni Larsen modtog ikke genvalg 

            Genvalgt blev Ole Kjær – Nyvalgt blev Jytte Lauritsen. 

8. Valg af suppleanter. 

Valgt blev Thomas Meldgård og Frida Christensen. 

9. Valg af revisor. 

10. Jesper Clausen blev genvalgt. 

11.  Evt. 

Der var en del kritik omkring forløbet af omlægning af hul 13 og 14. 

Bestyrelsen tog kritikken til efterretning og lovede at informere bedre næste 

gang der skulle ske ændringer ude på banen. 

 



Derefter blev der trukket lod om 10 stk. lånebeviser.  

Dirigenten takkede for et godt møde. 

Formanden takkede Anni Larsen for indsatsen og ønskede Jytte Lauritsen 

tillykke med valget. 

 

Henne den 24. november 

Som dirigent. 

 

Villy Christensen 


